聖堂報告 常年期第二十主日 17/08/2025

- 1. 本堂 2025-2027 年 廣東話、英文、普通話「成人慕道班+ 再慕道班」及「兒童主日學」招生,歡迎有興趣人士參與, 彼此「愛與服務·愈顯主榮」,報名請致電 2359-4407 或 聖堂辦事處查詢。
- 2. 西南九龍總鐸區將於9月6日(星期六)舉行「**禧年第三季朝** 聖」,時間由上午9時30分至下午1時30分;是次朝聖將到 玫瑰堂、中華聖母堂及聖方濟各堂,內容包括堂區導賞及祈禱, 歡迎各位教友參加。詳情參閱海報及掃描海報上二維碼了 解朝聖的行程。
- 3. 聖堂辦公室旁「靈修加油站」已更新最新靈修書本,歡迎 弟兄姊妹選購。

上述所有報告, 已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement

Twentieth Sunday in Ordinary Time 17th August 2025

- 1. We are now inviting applications for the 2025-2027 Cantonese, English, and Mandarin "Catechism and Laity Formation Classes," as well as the "Children's Sunday Schools." Interested parties can contact the chapel office at (852) 2359-4407 for inquiry.
- 2. The Southwest Kowloon Deanery will host "The Third Quarter Jubilee Pilgrimage" on Saturday, September 6th, from 9:30 AM to 1:30 PM. The pilgrimage will visit Rosary Church, Our Lady of China Church, and St. Francis of Assisi Church, featuring guided tours and prayer sessions. Everyone is welcome to join. Please refer to the poster and scan the QR code posted on the notice boards outside the chapel for details.
 - 3. The "Spiritual Refill Station" located next to the chapel office offers a wide range of books that explore spiritual growth. You are welcome to visit the station and purchase the books from the chapel office.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!